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     Protokół Nr 313/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 30 stycznia 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:35 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu  
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

6. Dagmara Gembiak – Główny Specjalista w Biurze ds. Kontroli 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie założenia 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia 

Specjalnej. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

5. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej n 2023 rok. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy w sprawie prowadzenia kompleksowej stałej 

obsługi prawnej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

8. Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 

zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia 

na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego. 
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9. Wniosek Pana Arkadiusza Mazepy - Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego z dnia 20 stycznia 2023 roku o zabezpieczenie środków 

finansowych w wysokości 3 560 000,00 zł z przeznaczeniem dla Szpitala Dębno  

Sp. z o.o. na spłatę zaległych zobowiązań z lat ubiegłych wynikających z zawartych 

ugód. 

10. Wniosek Pana Arkadiusza Mazepy – Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego z dnia 20 stycznia 2023 roku o przygotowanie i złożenie 

stosownego wniosku  w ramach naboru do „Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

2023” dotyczącego remontu odcinka drogi powiatowej w miejscowości Oborzany 

polegającego na umieszczeniu bezpiecznego przejścia dla pieszych pomiędzy dwoma 

ostrymi zakrętami w miejscowości. 

11. Wniosek Pana Arkadiusza Mazepy – Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego z dnia 20 stycznia 2023 roku o korektę/zmianę zarządzenia 

Starosty Myśliborskiego nr 30/2009 z dnia 9 lipca 2009 roku w sprawie 

maksymalnego miesięcznego wynagrodzenia kierowników i zastępców kierowników 

jednostek budżetowych Powiatu Myśliborskiego z uwzględnieniem Zarządzenia nr 

70/2018 Starosty Myśliborskiego z dnia 28 grudnia 2018 roku. 

12. Zatwierdzenie niezbędnych inwestycji w poprawę gospodarki wodnej na terenie 

powiatu myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw Wody na terenie 

woj. Zachodniopomorskiego powiat myśliborski, planowanych przez Powiat 

Myśliborski.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie deklaracji członkostwa 

Powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw Wody (LPW) na 

terenie woj. Zachodniopomorskiego powiat myśliborski i udzielenia upoważnienia do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw 

Wody na terenie woj. zachodniopomorskiego powiat myśliborski.  

14. Wniosek o wyrażenie zgody na podpisanie umowy o dzieło na wykonanie statuetek 

wyróżnienia promocyjnego Powiatu Myśliborskiego „Złoty Żagiel” oraz 

okolicznościowych listów gratulacyjnych.  

15. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku, 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 3. 

Technikum od 19 stycznia 2023 roku do 24 czerwca 2023 roku. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do nawiązania współpracy w zakresie utworzenia klasy patronackiej 

w Branżowej Szkole I Stopnia w Barlinku wchodzącej w skład Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

17. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 8m2 na parterze 

w budynku głównym Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie 

Chorych w Myśliborzu. 

18. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się w Dębnie przy ul. Mickiewicza 30 C, tj. garażu nr 5  

o łącznej powierzchni 16,27 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego, na 

okres do dnia 31.12.2026 r. 

19. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej znajdującej się w Dębnie przy ul. Mickiewicza 30 C, tj. garażu nr 3  

o łącznej powierzchni 16,27 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego, na 

okres do dnia 31.12.2026 r. 

20. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zamówienia polegającego na 

opracowaniu dokumentacji technicznej obejmującej dostosowanie łazienki w budynku 

Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu 

do potrzeb osób niepełnosprawnych oraz udzielenie pełnomocnictwa dla realizującego 

zamówienie Wykonawcy – Pani Hannie Kaup prowadzącej działalność gospodarczą 

pod firmą Usługi Projektowe Hanna Kaup, 74-300 Myślibórz. 
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21. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zamówienia polegającego na 

opracowaniu dokumentacji technicznej obejmującej budowę podjazdu oraz 

dostosowanie łazienki do potrzeb osób niepełnosprawnych w budynku Zespołu Szkół 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu oraz udzielenie pełnomocnictwa dla 

realizującego zamówienie Wykonawcy – Pani Hannie Kaup prowadzącej działalność 

gospodarczą pod firmą Usługi Projektowe Hanna Kaup, 74-300 Myślibórz. 

22. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do 

miejscowości Klicko – odcinek A”. 

23. Zapoznanie się z odpowiedzią na wniosek złożony przez Członka Zarządu Powiatu 

Pana Mariusza Kuziela w sprawie przedstawienia informacji o wysokości straty  

w latach ubiegłych na dzień 31.12.2022r. w Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpitalu 

w Dębnie Sp. z o.o. 

24. Sprawy różne. 

25.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie założenia 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia 

Specjalnej. 

(Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zwrócił uwagę, że projekt uchwały był 

przedstawiony na Komisjach Stałych Rady Powiatu, które wskazały że Zarząd Powiatu 

powinien go zaopiniować.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu  

Przekazał, że jest przeciwny. Zarząd Powiatu powinien mieć pełną wiedzę dotyczącą skutków 

finansowych.  Zwrócił uwagę na zapisy Statutu Powiatu § 35, ust. 5.  

Zauważył, że na Komisji Finansów nie było głosowania w tym temacie.  Dzisiaj kierując 

projekt uchwały pod obrady sesji Rady Powiatu, też nie mamy pełnych wiadomości.  

 

Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu 

Przekazał, że jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Odniosła się do kwestii związanej z głosowaniami. W związku z zaistniałymi wątpliwościami 

prawnymi, jest przeciwna projektowi uchwały.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że chciałby aby Rada Powiatu rozstrzygnęła tę kwestię.   

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Zacytował treść § 35, ust. 5 Statutu Powiatu Myśliborskiego, w którym wskazano, że opinia 

Zarządu wymagana jest w przypadku projektów uchwał w sprawach majątkowych lub które 

mogą wywołać skutki finansowe dla Powiatu. Zapytał jak może zaopiniować projekt  
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i skierować go pod obrady sesji,  skoro nie wie jakie wywoła on skutki finansowe.  Przekazał, 

że uważa iż temat ten powinien być przedyskutowany na Zarządzie Powiatu,  dopiero po 

przedstawieniu sytuacji finansowej projekt uchwały może być skierowany pod obrady 

Komisji Rady i Sesji Rady Powiatu.  Zauważył, że Komisja Finansów nie odniosła się  do 

przedmiotowego projektu uchwały z uwagi na brak przedstawionej informacji finansowej na 

temat funkcjonowania MOS w Myśliborzu.  

Zwrócił uwagę, że składając jakiekolwiek wniosek wskazuje jego źródło 

finansowania,  natomiast przy tak dużym przedsięwzięciu pominięte zostały informacje w jaki 

sposób będzie ono finansowane.  

Przekazał, że tydzień temu rozmawiano na temat pomocy dla Szpitala  

w Barlinku,  przekazywano wówczas, że nie ma środków finansowych w budżecie na ten 

cel.  Zapytał zatem, czy mamy w budżecie Powiatu zabezpieczone środki na funkcjonowanie 

MOS w Myśliborzu?  Zapytał jakie środki finansowe zostaną w tym roku przekazane na MOS 

w Myśliborzu?  Jakie środki zostaną przekazane w następnym roku?  Zapytał, jak ma 

głosować za czymś, skoro nie wie jakie będą tego skutki finansowe? 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Zgodziła się z tym, że Zarząd Powiatu powinien posiadać pełną wiedzę w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że temat ten zostanie skierowany na sesję i radni podejmą decyzję w tej sprawie.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odniósł się do zapisów Statutu Powiatu Myśliborskiego.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Poruszyła temat dotyczący skierowania projektu uchwały pod obrady sesji Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że decyzja w sprawie projektu uchwały i uwag prawnych należy do radnych Rady 

Powiatu.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Przekazała, że nie mówi, że jest to niewłaściwa inicjatywa, ale chodzi o finanse. Rada ma 

jeszcze czas na podjęcie decyzji, ale musi otrzymać konkretne dane dotyczące finansowania, 

remontu, przeprowadzki i struktury organizacyjnej tej placówki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że dziś nie podejmujemy decyzji z sprawie remontu placówki. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Przekazał, że temat ten jest powiązany. Zwróciła uwagę na zalecenia sanepidu jakie są 

wydane dla przedmiotowego obiektu. Nie powinniśmy dopuścić do tego, aby dzieci miały 

niewłaściwe warunku bhp. Zapytała, czy przyjmiemy dzieci do budynku, który nie spełnia 

norm? Przekazała, że jest czas do końca lutego na podjęcie decyzji w tej sprawie. Poprosiła  

o przygotowanie analiz i dokumentów przez wydział merytoryczny. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że decyzja ostateczna w tej sprawie zostanie podjęta przez Radę Powiatu, zwrócił 

uwagę, że jest to temat trudny, jeżeli radni uznają te argumenty za słuszne zagłosują przeciw 

podjęciu tej uchwały.  
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Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Zwrócił uwagę, że jeżeli uchwała zostanie podjęta to ośrodek zostanie powołany bez 

wykonania symulacji finansowej. Zarząd kieruje projekt uchwały pod obrady sesji Rady 

Powiatu nie mając pełnej wiedzy jakie skutki finansowe wywoła powstanie tej placówki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że aby skutecznie założyć szkołę lub placówkę, muszą być trzy elementy, tj. 

uchwała powołująca, akt założycielski i statut, który określa zasady organizacji.  Dopóki nie 

będzie powołany statut placówka nie może rozpocząć swojej działalności.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie założenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej 

Szkoły I Stopnia Specjalnej. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (W. Drzewińska, M. Kuziel), nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 11:55 zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. Poinformował, że obrady 

Zarządu zostaną wznowione po zakończeniu obrad sesji Rady Powiatu. 

 

Obrady Zarządu wznowiono o godz. 14:50 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Zaproponował wprowadzenie zmian w porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 4a) sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia woli potrącenia wzajemnych wierzytelności. 

 Rozpatrzenie w pkt. 4b) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie 

Porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Spółką Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

 Rozpatrzenie w pkt. 8a) sprawy dotyczącej wskazania zadań do realizacji w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

 Rozpatrzenie w pkt. 22a) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody właściciela 

obiektu/obiektów na rozbiórkę 2 budynków gospodarczych wolnostojących (w tym 

jeden z wiatą stalową) zlokalizowanych na działce nr 372/30, obręb Smolnica  

w związku z realizacją zamówienia obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”. 

 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił porządek z uwzględnieniem przyjętych zmian. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia ze zmianami głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 

0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad.4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu  

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że jest to uchwała wykonawcza 

po odbytej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 313/1102/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.4a) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia woli potrącenia 

wzajemnych wierzytelności. 
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Dagmara Gembiak – Główny Specjalista w Biurze ds. Kontroli 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Zarząd Powiatu podjął 

uchwałę o potrąceniu wzajemnych wierzytelności na kwotę 675 000,00 zł. W wyniku 

dokonania obliczeń ustalono, że potrącenia wymaga kwota 675 750,00 zł. Projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia woli potrącenia wymagalnej wierzytelności wynikającej z umowy 

pożyczki z dnia 11 grudnia 2019 roku przysługującej Powiatowi Myśliborskiemu wobec 

Szpitala Barlinek spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku w kwocie 

205.030,14 zł z wymagalną wierzytelnością z tytułu dopłat nałożonych uchwałą Nr 

03/10/2022 z dnia 7 października 2022 roku Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 

Szpitala Barlinek spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku wraz  

z należnymi ustawowymi odsetkami za opóźnienie przysługującą tej Spółce wobec Powiatu 

Myśliborskiego w wysokości 764,96 zł (w tym kwota główna 750,00 zł oraz należne odsetki 

za opóźnienie 14,96 zł). Złożyła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 313/1103/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie 

wyrażenia woli potrącenia wzajemnych wierzytelności. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw - 1 (M. Kuziel), 1 Członek Zarządu  

(W. Drzewińska) wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4B)  

Wyrażenie zgody na zawarcie Porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Spółką Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Dagmara Gembiak – Główny Specjalista w Biurze ds. Kontroli 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że porozumienie wskazuje,  że  

w związku z dokonaniem wzajemnych potrąceń wierzytelności pomiędzy Powiatem  

a Szpitalem,  na dzień 30 stycznia 2023 roku Pozostaje szpitalowi do spłaty z tytułu umowy 

pożyczki z dnia 11 grudnia 2019 roku kwota w wysokości 204 265,18 zł.  Zostanie ona 
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zwrócona powiatowi w terminie do dnia 31 marca 2023 roku wraz z odsetkami. Poruszyła 

temat dotyczące przekazania odpowiedzi na wnioski dla Prezesa Spółki. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Zapytał o odsetki, czy będą naliczone? 

 

Dagmara Gembiak – Główny Specjalista w Biurze ds. Kontroli 

Odpowiedziała że tak, jest to 3% w skali roku.  
 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski 

Zwróciła uwagę, że Szpital w Barlinku nie wystąpił o to, aby Powiat odstąpił od naliczania 

odsetek.  Umowa obowiązuje w takim zakresie jak została zawarta.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (M. Kuziel, W. Drzewińska), nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.5 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2023 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 25 stycznia 2023 roku znak 

sprawy: EDR.0531.1.2022.JS o zwiększenie środków finansowych zaplanowanych  

w Starostwie Powiatowym rozdział 75075 w § 4170  w wysokości 8 000 zł z przeznaczeniem 

na realizację umowy, dot. wykonania wyróżnienia promocyjnego Powiatu Myśliborskiego  

w formie statuetki „Złotego Żagla”. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Złożył wyjaśnienia dotyczące wykonania wyróżnienia promocyjnego Powiatu Myśliborskiego  

w formie statuetki „Złotego Żagla”. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, czy dopłacamy do realizacji zadania? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że wniosek dotyczy przesunięcia środków w ramach środków 

zabezpieczonych w Wydziale.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska) 

wstrzymał się od głosu. 
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2. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 25 stycznia 2023 roku znak 

sprawy EDR.033.1.2023.JS o zapewnienie środków finansowych w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego w dziale 750 Administracja publiczna, rozdział 75095 Pozostała działalność  

§ 4430 różne opłaty i składki kwoty 13 367,00 zł przeznaczonej na wydatki celem zapłacenia 

rocznej składki członkowskiej Członka Zwyczajnego Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”  

z siedzibą w Barlinku. Zwróciła uwagę, że w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

zabezpieczona została kwota 49 596,00 zł. Stowarzyszanie „Lider Pojezierza” z siedzibą  

w Barlinku przedłożyło do tut. Urzędu notę księgową na kwotę  62 963,00 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. Poinformował o odbytym 

spotkaniu w sprawie przyszłości LGD Lider Pojezierza. Trwają przygotowania do absorpcji 

środków, które są przypisane do Województwa Zachodniopomorskiego. Poziom 

dofinansowania na ten moment nie jest do końca określony.  Działania, które były dotychczas 

preferowane to turystyka,  rozwój obszarów wiejskich.  Odniósł się do kwestii związanej  

z podziałem środków i uzgodnień w tej sprawie jakie są prowadzone.  Przekazano, że podział 

nastąpi w roku 2024. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na kwestię dotyczącą zabezpieczenia środków finansowych. Zwróciła uwagę 

na wyliczenia dotyczące ilości mieszkańców.  

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Wyjaśnił, że liczby są przedstawione na podstawie danych z GUS. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy składki są płacone jednorazowo czy też w ratach? 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Odpowiedział, że jednorazowo.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, jaki jest termin płatności? 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Odpowiedział, że do końca miesiąca stycznia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy w tamtym roku składki były płacone? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy jednakowa stawka jest dla gmin i powiatów? 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Odpowiedział, że nie, składki są różne, dla gmin składka jest dwa razy wyższa. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, ile powiatów należy do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”? 
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Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Odpowiedział, że Powiat Myśliborski oraz Powiat Choszczeński, planuje do niego przystąpić 

również Powiat Pyrzycki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Odniósł się do kwestii związanej z możliwościami skorzystania ze środków finansowych  

w ramach działań „Lidera Pojezierza”.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 2 Członków Zarządu (M. Kuziel,               

W. Drzewińska) wstrzymało się od głosu. 

 

3. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu z dnia 25 stycznia 2023 roku o dokonanie zmian  

w planie finansowym jednostki na 2023 rok w rozdziale 80115 „Technika” oraz  

w rozdziale 85410 „Internaty i bursy szkolne” w zakresie polegającym na zwiększeniu 

wydatków o kwotę 21 000,00 zł w paragrafie 4800 – „Dodatkowe wynagrodzenia roczne 

nauczycieli” i w paragrafie 4530 – „Podatek od towarów i usług (VAT)” w celu 

zabezpieczenia środków na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego na 2022 rok dla 

nauczycieli oraz na wydatki dotyczące zapłaty podatku VAT należnego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące zapłaty podatku VAT. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska) 

wstrzymał się od głosu. 

 

4. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia  

25 stycznia 2023 roku o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2023 rok  

w rozdziale 85218 „Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie” w zakresie polegającym na 

zwiększeniu wydatków o kwotę 5 900,00 zł w paragrafie 4040 – „Dodatkowe wynagrodzenie 

roczne” w celu zabezpieczenia środków na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 

2023 rok dla pracowników. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska) 

wstrzymał się od głosu. 

 

5. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia  

25 stycznia 2023 roku o zmianę  w planie finansowym Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu polegającej na zwiększeniu planu wydatków na 2023 rok o kwotę 

7 700,00 zł. Zwiększenie środków w paragrafie 605 „Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych” w kwocie 7 700,00 zł zostanie przeznaczone na realizację zadania pn. 

„Wykonanie robót budowlanych polegających na zmianie sposobu użytkowania pomieszczeń 

niemieszkalnych z przeznaczeniem na cele mieszkaniowe budynku przy ul. Spokojnej 13  
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w Myśliborzu w ramach projektu Silni i Samodzielni”. W dniach 11 października 2022 roku  

i 5 grudnia 2022 roku zostało przeprowadzone postępowanie w formie zapytania ofertowego 

na realizację w/w zadania. W odpowiedzi na zapytanie wpłynęło 6 ofert. Najkorzystniejsza 

oferta przewyższa o 5 000,00 zł wartość wymienionego zadania. Ponadto w celu realizacji 

zadania należy zabezpieczyć środki w kwocie 2 700,00 zł na nadzór inwestorski. W związku 

z powyższym Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie wnioskuje o zwiększenie 

środków w kwocie 7 700,00 zł w paragrafie 605 na realizację zadania.  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska)  

wstrzymał się od głosu. 

 

6. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia  

25 stycznia 2023 roku, który w związku z realizacją projektu „Silni i Samodzielni” 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego oraz niewykorzystaniem przyznanych środków finansowych w 2022 roku 

wnioskuje o wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2033 

niewykorzystanych środków. Wartość projektu, łączna kwota 3 047 534,38 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska)  

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej n 2023 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się w związku z wnioskiem Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 5.206 zł pomiędzy 

paragrafami w rozdziale 75411 – Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej w celu 

dostosowania budżetu do wytycznych Komendy Wojewódzkiej PSP. 

 

Kolejno: 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Na prośbę zgłoszoną przez Naczelników Wydziałów zawnioskowała, aby rozpatrzone 

wnioski zostały ujęte w przedstawionym projekcie uchwały Zarządu Powiatu i tym samym, 

aby Zarząd podjął uchwałę w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarządu Powiatu wyraził zgodę na uwzględnienie w projekcie uchwały dodatkowych 

wniosków rozpatrzonych przez Zarząd Powiatu i tym samym podjął uchwałę Nr 

313/1104/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie zmiany w budżecie i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska)  

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy w sprawie prowadzenia kompleksowej stałej 

obsługi prawnej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że umowa zostanie zawarta z Kancelarią 

Radców Prawnych Leś-Hatys Domina. Poinformował, o przeprowadzonym rozpoznaniu 

rynku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.8 

Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 

zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na 

budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że projektant Andrzej Kałużny reprezentuje 

firmę A&J Consulting Andrzej Kałużny z siedzibą przy ul. Krzemienieckiej 12A/8, 59-300 

Lubin opracowuje na zlecenie Powiatu Myśliborskiego, dokumentację projektową zadania 

inwestycyjnego pn.: „Modernizacja drogi powiatowej nr 2131Z relacji Wyszyna – Wysoka”. 

Niezbędne jest udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu 

Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 

zaświadczenia o barku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na 

budowę oraz odbioru decyzji dla przedmiotowego zadania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie pełnomocnictwa podejmując uchwałę Nr 

313/115/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.8a) 

Wskazanie zadań do realizacji w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Przestawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że temat był poruszany na poprzednim 

posiedzeniu Zarządu Powiatu. Z dokumentów, które na dziś posiadamy są to dokumenty na 

brakujące odcinki drogi powiatowej Nr 2111Z na terenie Gminy Nowogródek Pomorski  

i Gminy Barlinek Ławy – Moczkowo. 

Natomiast na inne drogi nie posiadamy dokumentacji stricte remontowych.  

Odniósł się do wniosku złożonego przez radnego Rady Powiatu Pana Arkadiusza Mazepy 

zwrócił uwagę, że inwestycja dot. drogi na odcinku Dębno-Oborzany-Boleszkowice jest już 

realizowana. Powstaje zatem wątpliwość, czy możemy zgłosić odcinek ten odcinek drogi do 

kolejnego naboru. 

Zauważył, że budowa bezpiecznego przejścia dla pieszych wykracza poza granice remontu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że ogłoszony nabór jest dodatkowy, wynikający z oszczędności z zeszłego roku.  

Gdyby w ramach naboru wniosków został złożony wniosek na zadanie w m. Klicku byłoby to 

wykonane. W ramach rozdania pozostały środki finansowe i dodatkowy nabór należy 

zrealizować do końca tego roku. W związku z powyższym, nie mamy możliwości na 

wykonanie przebudowy posiadając jedynie dokumentację na remont. Zwróciła uwagę na czas 

realizacji zadania, czyli do końca tego roku. Zapytała, jakie odcinki proponowanej drogi są 

brane pod uwagę i na jaką wartość? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Odpowiedział, że mowa jest tu o dwóch odcinkach, pierwszy odcinek o długości 0,5 km za 

miejscowością Nowogródek w kierunku Kinic, drugi odcinek o długości 1,5 km pomiędzy 

miejscowościami Rychnów, a Moczkowo. Podał informacje na temat stanu technicznego 

przedmiotowych odcinków drogi. Koszt remontu przedmiotowych odcinków szacuje się na 

kwotę pomiędzy 1 000 000,00 zł a 1 200 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy w budżecie są zabezpieczone pieniądze na ten cel.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Odpowiedział, że w budżecie Wydziału nie posiada takich środków finansowych.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wskazał do realizacji w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

zadanie dot. remontu drogi powiatowej Nr 2111Z na terenie Gminy Nowogródek Pomorski 

i Gminy Barlinek Ławy – Moczkowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.10  

Wniosek Pana Arkadiusza Mazepy – Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego z dnia 20 stycznia 2023 roku o przygotowanie i złożenie 

stosownego wniosku  w ramach naboru do „Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 2023” 

dotyczącego remontu odcinka drogi powiatowej w miejscowości Oborzany polegającego 
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na umieszczeniu bezpiecznego przejścia dla pieszych pomiędzy dwoma ostrymi 

zakrętami w miejscowości. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił przedmiotowy wniosek.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby Naczelnik Wydziału Dróg przygotował odpowiedź na przedmiotowy 

wniosek wskazując, że w ramach programu, można jedynie zgłosić remont drogi, 

umieszczenie bezpiecznego przejścia dla pieszych wiąże się z wykonaniem jej przebudowy. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Zauważył, że tym bardziej przejście dla pieszych musi być wyposażone w oświetlenie, do 

tego niezbędny jest dodatkowy projekt elektryczny. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy do programu o bezpieczeństwie dróg złożono wniosek? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Odpowiedział, że czekamy na informacje o naborze wniosków. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy dokumentacja została zlecona? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Odpowiedział, że nie. Przekazał, że czekał na informacje, czy będą te nabory, z reguły 

pojawiały się w miesiącach styczeń-luty, obserwujemy stronę, na dzień dzisiejszy nie ma 

jeszcze informacji w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Dróg do przygotowania odpowiedzi na 

przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska) 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9  

Wniosek Pana Arkadiusza Mazepy - Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego z dnia 20 stycznia 2023 roku o zabezpieczenie środków 

finansowych w wysokości 3 560 000,00 zł z przeznaczeniem dla Szpitala Dębno  

Sp. z o.o. na spłatę zaległych zobowiązań z lat ubiegłych wynikających z zawartych 

ugód. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Odczytał przedmiotowy wniosek. Poinformował o przebiegu Walnego Zgromadzenia 

Wspólników Spółki, temat ten był poruszany  
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Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 

Zwróciła uwagę, że również złożyła podobny wniosek, na mniejszą kwotę. Poprosiła, aby 

pochylić się nad tematem, gdyż są to zobowiązania wymagalne i mogą zagrażać 

funkcjonowaniu spółki. Dotyczą one zaległości ZUS, dostaw leków i usług. Zawnioskowała, 

aby pokazać pieniądze jakimi dysponuje Powiat dla Szpitala w Barlinku i Szpitala w Dębnie. 

Przekazała, że nie chce słyszeć, że nie mamy pieniędzy, gdyż tak nie jest. Dziś została o tym 

przekonana na sesji Rady Powiatu. Poprosiła o podzielenie uczciwie środków pomiędzy dwa 

szpitale, Szpital w Barlinku i Szpital w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przekazał, że ma odmienne zdanie. Zauważył, że są podejmowane działania, aby nie było 

dwóch szpitali tylko jeden.  Nie możemy wydawać środków po to aby ktoś je tylko zużył,  nie 

podejmując rozmów na temat wspólnego kierunku działania.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 
Przekazała, że pieniądze dla szpitali nie ulegną zmarnowaniu. Każdy pieniądz wydatkowany 

na szpital zwraca się nawet w przypadku, gdy uratowana jest jedno życie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przekazał, że Walnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki ustalono że Prezes Zarządu Spółki 

przygotuje informacje na temat potrzeb i wówczas będzie można powrócić do tego tematu.  

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 
Przekazała, że  nie chce czekać na stanowisko Pani Prezes,  ponieważ zostało ono 

wyrażone  w rachunku zysków i strat. Doskonale widzimy jaka sytuacja podbramkowa jest  

w jednym i drugim szpitalu. Przekazała, że jest za przegłosowaniem tego wniosku.  Nie 

powinien być on odkładany w czasie.  Zauważyła, że Prezes Spółki składa wszystkie 

sprawozdania finansowe co miesiąc.  Przekazała że jest za tym aby te pieniądze były 

przeznaczone dla szpitala.  Możemy negocjować ich wysokość, nie musi w to być kwota  

3 mln. zł.  Poinformowała że nie zmieni swojego stanowiska w tej kwestii.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 

Przekazał, że  również złożył wniosek na kwotę 1 mln zł dla Szpitala Barlinek, i nie ma 

odzewu w tej sprawie.  Na posiedzeniu Zarządu podjęto decyzję, aby temat dotyczący 

MOS  został skierowany pod obrady sesji Rady Powiatu, po to  aby skalkulować jakie będą 

koszty.  Niech się ku temu nie pochylił,  podjęto uchwałę o powołaniu MOS  bez wskazania 

konsekwencji finansowych.  Przekazał, że nikt nie poruszył tego tematu.  
Zgodził się, że nie można mówić tak, że przekazując środki dla szpitala są to pieniądze 

zmarnowane.  W szpitalu leczy się ludzi i udziela się pomocy.  Nasza odpowiedzialność jest 

taka, że mamy dwa szpitale i należy się pochylić nad kwestią udzielenia pomocy finansowej 

dla jednego i dla drugiego szpitala.  Przekazał, że uważa,  iż należy przekazać po 1 mln 

zł,  dla jednego i dla drugiego szpitala.  

 

Alicja Prill – Wicestarosta  

Zauważyła, że złożonych wniosków w sprawie dofinansowania w szpitali jest 

kilka,  zaproponowała aby zebrać je i rozpatrzyć wspólnie.  Przekazała, że Prezes Szpitala ma 

złożyć wniosek określając swoje oczekiwania.  Należy zatem poświęcić jedno z posiedzeń 

Zarządu Powiatu  i omówić kwestię w jaki sposób i w jakich kwotach wesprzeć szpitale. 

Na Walnym Zgromadzeniu Wspólników wstępnie rozmawiano o wsparciu w zakresie zakupu 

inwestycyjnego w postaci tomografu komputerowego, deklarację dofinansowania po 50% 

złożył również Burmistrz Dębna.  Będziemy rozpatrywać kwestię  dedykowania brakującej 

kwoty na zakup tomografu i przystosowania pomieszczeń.  
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Należy zatem zbiorczo pochylić się nad tematem, a nie pojedynczo przegłosowywać składane 

wnioski.  Należy zebrać wnioski, wykonać ich analizę i sprawdzić ile pozostało środków  

z wyemitowanych obligacji.  Zauważyła, że sumując pojedyncze wnioski ich kwota 

przekracza środki jakie są do dyspozycji.  

Zauważyła, że nie podejmie dziś decyzji aby zagłosować za złożonym wnioskiem, gdyż  

z automatycznie  padają wcześniej złożone wnioski.  Należy zatem rozpatrzyć je zbiorczo.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 
Zwrócił uwagę, że wielokrotnie mówiono o pomocy dla szpitala,  przekazał że nie widzi 

tego.  W efekcie udzielono dla Szpitala Barlinek 2020 roku  dwóch pożyczek na kwotę  

300 000 zł, w 2021 roku udzielono dotacji celowej  250 000 zł,  w 2022 roku  przekazano po 

100 000 zł na nocną i świąteczną opiekę medyczną.  Przekazał,  że tylko takie środki 

przekazano w okresie trzech lat.  Przekazał, że więcej w środku finansowych przekazywanych 

jest dla DPS w Myśliborzu,  niż dla Szpitala w Barlinku. Zwrócił uwagę na decyzję związaną  

z powołaniem MOS w Myśliborzu, nie wiemy ile to będzie kosztowało, a dla szpitali nie 

chcemy dać pieniędzy. Zwrócił uwagę, na koszty jakie poniesiono na MOW w Renicach. 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Zarządu 
Zapytała, ile środków finansowych zapłacono w związku z niezależnie pobraną subwencją 

oświatową w MOW w Renicach? 

 

Małgorzata Popławska - Skarbnik Powiatu 

Odpowiedziała, że kwotę 1,5 mln zł. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu 
Poprosił o poddanie pod głosowanie wniosku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego dla 

Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. oraz Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z 

o.o. w kwocie po 1 mln zł dla każdej ze Spółek na ich działalność bieżącą.  

 

Alicja Prill – Wicestarosta  

Złożyła wniosek, aby zbiorczo rozpatrzyć wnioski składane przez radnych Rady Powiatu dot. 

dofinansowania Szpitali Powiatowych na jednym z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Zarządu zarządził głosowanie złożonych 

wniosków: 

 

Za przyjęciem wniosku o zbiorczym rozpatrzeniu wniosków składanych przez radnych Rady 

Powiatu dot. dofinansowania Szpitali Powiatowych na jednym z kolejnych posiedzeń 

Zarządu Powiatu. 

głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (M. Kuziel, W. Drzewińska), nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

KOLEJNO: 

 

Za przyjęciem wniosku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego dla Szpitala w Barlinku 

Sp. z o.o. oraz Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w kwocie po  

1 mln zł dla każdej ze Spółek na działalność bieżącą głosowało 2 Członków Zarządu,               

przeciw – 3 (A. Potyra, A. Prill, M. Norsesowicz), nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.11 

Wniosek Pana Arkadiusza Mazepy – Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego z dnia 20 stycznia 2023 roku o korektę/zmianę zarządzenia 
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Starosty Myśliborskiego nr 30/2009 z dnia 9 lipca 2009 roku w sprawie maksymalnego 

miesięcznego wynagrodzenia kierowników i zastępców kierowników jednostek 

budżetowych Powiatu Myśliborskiego z uwzględnieniem Zarządzenia nr 70/2018 

Starosty Myśliborskiego z dnia 28 grudnia 2018 roku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił i odczytał przedmiotowy wniosek. 

 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski 

Zaproponowała, dokonanie analizy wskazanych we wniosku zarządzeń i tym samym 

odłożenie rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o przeprowadzeniu analizy wskazanych we wniosku 

Zarządzeń i tym samym odłożył rozpatrzenie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 4  Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (W. Drzewińska) 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.12  

Zatwierdzenie niezbędnych inwestycji w poprawę gospodarki wodnej na terenie powiatu 

myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw Wody na terenie woj. 

Zachodniopomorskiego powiat myśliborski, planowanych przez Powiat Myśliborski.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr  20 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przedstawił wykaz niezbędnych inwestycji w poprawę 

gospodarki wodnej na terenie Powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do 

spraw Wody na terenie woj. Zachodniopomorskiego.  

 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski 

Przekazała, że wykaz zawiera zadania o które wnioskowała, przedstawiła przedmiotowe 

zadania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził wykaz niezbędnych inwestycji w poprawę gospodarki wodnej na 

terenie powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa ds. wody na terenie 

Województwa Zachodniopomorskiego planowanych przez Powiat Myśliborski.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie deklaracji członkostwa 

Powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw Wody (LPW) na 

terenie woj. Zachodniopomorskiego powiat myśliborski i udzielenia upoważnienia do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw 

Wody na terenie woj. zachodniopomorskiego powiat myśliborski.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśnił, że dotyczy on wyrażenia woli 

członkostwa Powiatu Myśliborskiego w Lokalnym Partnerstwie do spraw Wody (LPW)  

w Powiecie Myśliborskim oraz udzielenia upoważnienia Pani Wioletcie Waliłko – 

Naczelnikowi Wydziału Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Myśliborzu do 

reprezentowania Powiatu Myśliborskiego w ramach Lokalnego Partnerstwa do spraw Wody 

(LPW) w Powiecie Myśliborskim.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 313/1106/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie 

deklaracji członkostwa i udzielenie upoważnienia.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.14 

Wniosek o wyrażenie zgody na podpisanie umowy o dzieło na wykonanie statuetek 

wyróżnienia promocyjnego Powiatu Myśliborskiego „Złoty Żagiel” oraz 

okolicznościowych listów gratulacyjnych.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że umowa dotyczy wykonania statuetek 

wyróżnienia promocyjnego Powiatu Myśliborskiego „Złoty Żagiel” oraz okolicznościowych 

listów gratulacyjnych.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że pierwsze wnioski o nadanie wyróżnienia już wpływają do tut. Urzędu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.15  

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku,  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 3. 

Technikum od 19 stycznia 2023 roku do 24 czerwca 2023 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Alicja Prill – Wicestarosta 

Proponuje się wyrażenie zgody na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 3 Technikum Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku od 30.01.2023  do 

24.06.2023 roku w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 3 Technikum Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku od 30.01.2023  do 

24.06.2023 roku w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Członek Zarządu  - Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przeprowadzenie reasumpcji głosowania. Zawnioskowała, aby Zarząd Powiatu 

wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego w wymiarze 16 godzin 

tygodniowo. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Również zawnioskował, aby nauczanie indywidualne zostało zorganizowane w wymiarze  

16 godzin tygodniowo. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Ponownie Zarządził głosowanie w przedmiotowej sprawie: 

 

Za zorganizowaniem nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy 3 Technikum Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku od 30.01.2023  do 24.06.2023 roku w wymiarze 

16 godzin tygodniowo. 

głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 3 (A. Potyra, A. Prill, M. Norsesowicz), nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno: 

 

Za zorganizowaniem nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy 3 Technikum Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku od 30.01.2023  do 24.06.2023 roku w wymiarze 

12 godzin tygodniowo. 

głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (M. Kuziel, W. Drzewińska), nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  

 

Ad.16  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

do nawiązania współpracy w zakresie utworzenia klasy patronackiej w Branżowej 

Szkole I Stopnia w Barlinku wchodzącej w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych 

im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Alicja Prill – Wicestarosta 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że dotyczy on udzielenia 

pełnomocnictwa Panu Łukaszowi Jędrzejewskiemu, Dyrektorowi Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku do wszystkich spraw 

dotyczących współpracy z „Barlinek Inwestycje” Sp. z o.o. z siedzibą w Barlinku w zakresie 

utworzenia klasy patronackiej w Branżowej Szkole I Stopnia w Barlinku wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 313/1107/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa do nawiązania współpracy w zakresie utworzenia klasy 
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patronackiej w Branżowej Szkole I Stopnia w Barlinku wchodzącej w skład Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.17 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 8m2 na parterze  

w budynku głównym Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie 

Chorych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że umowa dotyczy najmu powierzchni 

na potrzeby prowadzenia sklepiku w budynku głównym Domu Pomocy Społecznej dla Osób 

Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Zapytał o określoną stawkę najmu? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że stawka za najem została określona w uchwale Zarządu Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy najmu powierzchni użytkowej 8m2  

w budynku Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu podejmując uchwałę Nr 313/1108/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku  

w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie kolejnej umowy najmu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.18  

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, znajdującej się w Dębnie przy ul. Mickiewicza 30 C, tj. garażu nr 5  

o łącznej powierzchni 16,27 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego, na 

okres do dnia 31.12.2026 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że umowa dotyczy wynajęcia garażu 

znajdującego się przy Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Zapytał, na jaki czas zostanie zawarta umowa? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że na okres trzech lat tj. do dnia 31.12.2026 r. 
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Alicja Prill – Wicestarosta 

Zapytał, czy samochód służbowy należący do RPOT w Dębnie jest przechowywany  

w garażu znajdującym się na terenie jednostki? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu podejmując 

uchwałę Nr 313/1109/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu garażu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.19 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości gruntowej 

zabudowanej znajdującej się w Dębnie przy ul. Mickiewicza 30 C, tj. garażu nr 3  

o łącznej powierzchni 16,27 m2 w celu przechowywania pojazdu mechanicznego, na 

okres do dnia 31.12.2026 r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że umowa dotyczy wynajęcia garażu 

znajdującego się przy Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu garażu podejmując 

uchwałę Nr 313/1110/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu garażu.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.20 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zamówienia polegającego na 

opracowaniu dokumentacji technicznej obejmującej dostosowanie łazienki w budynku 

Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu do 

potrzeb osób niepełnosprawnych oraz udzielenie pełnomocnictwa dla realizującego 

zamówienie Wykonawcy – Pani Hannie Kaup prowadzącej działalność gospodarczą pod 

firmą Usługi Projektowe Hanna Kaup, 74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 28 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że zadania są realizowane w projekcie 

pn. „Dostępny samorząd”.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 



21 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy na realizację zamówienia oraz podjął 

uchwałę Nr 313/1111/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad.21 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zamówienia polegającego na 

opracowaniu dokumentacji technicznej obejmującej budowę podjazdu oraz 

dostosowanie łazienki do potrzeb osób niepełnosprawnych w budynku Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu oraz udzielenie pełnomocnictwa dla realizującego 

zamówienie Wykonawcy – Pani Hannie Kaup prowadzącej działalność gospodarczą pod 

firmą Usługi Projektowe Hanna Kaup, 74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 29 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy na realizację przedmiotowego 

zamówienia oraz podjął uchwałę Nr 313/1112/2023 z dnia 30 stycznia 2023 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.22 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do 

miejscowości Klicko – odcinek A”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 30 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. W przeprowadzonym postępowaniu najkorzystniejszą 

ofertę złożył Wykonawca Zakład Usługowo-Handlowy – Zofia Kurzymska, którego ofertę 

proponuje się wybrać do realizacji zadania. Wykonawca spełnia warunki udziału  

w postępowaniu oraz nie podlega wykluczeniu. Cena oferty złożonej przez ww. Wykonawcę 

to kwota 465.300,88 zł brutto i mieści się w budżecie, jaki Zamawiający zamierza 

przeznaczyć na realizację zadania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, skąd pochodzą środki finansowe na realizację przedmiotowego zadania? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że środki są zapisane w budżecie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad.22A) 

Wyrażenie zgody właściciela obiektu/obiektów na rozbiórkę 2 budynków gospodarczych 

wolnostojących (w tym jeden z wiatą stalową) zlokalizowanych na działce nr 372/30, 

obręb Smolnica w związku z realizacją zamówienia obejmującego wykonanie zadania 

pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 31 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Powiat Myśliborski, w imieniu, którego działa 

Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy, podpisał umowę dotyczącą realizacji 

zamówienia obejmującego wykonanie zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej 

na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”.  celu 

uzyskania pozwolenia na budowę i rozbiórkę, Wykonawca tj. Pan Łukasz Szleper - Prezes 

Zarządu reprezentujący „LS PROJEKT Pracownia Architektoniczna Sp. z o.o. Sp. K.” 

potrzebuje przedmiotową zgodę właściciela obiektu/obiektów na rozbiórkę 2 budynków 

gospodarczych wolnostojących. Podała informacje na temat lokalizacji przedmiotowych 

budynków. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozbiórkę 2 budynków gospodarczych wolnostojących  

(w tym jeden z wiatą stalową) zlokalizowanych na działce nr 372/30 obręb Smolnica, Gmina 

Dębno w związku z realizacją zamówienia obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.23 

Zapoznanie się z odpowiedzią na wniosek złożony przez Członka Zarządu Powiatu Pana 

Mariusza Kuziela w sprawie przedstawienia informacji o wysokości straty w latach 

ubiegłych na dzień 31.12.2022r. w Szpitalu Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpitalu w Dębnie 

Sp. z o.o. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 32 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową odpowiedź na wniosek. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją.  

 

Ad.24  

Sprawy różne: 

1. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o stan realizacji złożonego przez niego wniosku o likwidację CKZ i Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że zostanie przeprowadzona analiza złożonego wniosku. 
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2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił o przygotowanie informacji na temat wszystkich decyzji administracyjnych 

wydanych w stosunku do budynku przy ul. Marcinkowskiego 10. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego  

Odniosła się do zaleceń i decyzji jakie są wydane w odniesieniu do przedmiotowej 

nieruchomości. Poinformowała, że informacja w tej sprawie zostanie przygotowana. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przedstawienie informacji na temat zaleceń i decyzji wydanych w stosunku do 

wszystkich jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego wraz z kserokopią tych 

decyzji. 

 

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy wnioski, które są składane przez radnych Rady Powiatu o finansowanie zadań 

muszą mieć uzasadnienie i wskazanie źródła finansowania? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazał, że przepisy nie regulują kwestii, iż wnioski muszą mieć wskazanie ich źródeł 

finansowania. 

 

4. Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o ustalenie terminu kolejnego posiedzenie na którym zostaną rozpatrzone wnioski 

radnych Rady Powiatu w sprawie dofinansowania szpitali oraz zaproszenie Prezesów Spółek 

na przedmiotowe posiedzenie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że złożone wnioski zostaną zebrane i przedstawione na posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 25 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16:10 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:       ………………………… 


